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 Mødeindkaldelse 
 

Møde indkaldt af: 
 

Kasper Haagen Jensen  Mødetype: Ordinært skolebestyrelsesmøde 

Møde dato: 
 

25. januar 2021 Tidspunkt: 19.00 – 20.35 

Mødested: 
 
Kage: 

Grauballe Skole 
 
Skolen 

Deltagere: 
 
 
 
 
Referent:   

Kasper, Karin, Henrik, Jeppe, Kim, Heidi, 
Elena, Camilla, Aksel 
 
Afbud: Camilla 
 
Karin 

Dagsorden 
  

Nr. Tid Emne Bilag Handling Ansvar 

1 19.00 Velkommen    Heidi 

2 19.05 Valg af referent 
(Godkendelse af referat tages efter hvert 
punkt på dagsordenen) 
 
Vi tjekker lige ind i denne tid, selv om 
hverdagen er meget anderledes.  
Forældre har ikke den store føling med 
klassemiljøerne. 

 Beslutning Heidi 

3 19.07 En god historie fra skolen! 
 
Referat: 
Mange gode erfaringer fra hjemme-skolen. 
Vi er ved at få lagt nyt gulv i SFO og 
administration. Så en omstillingsparat SFO, 
der er flyttet ud af egne lokaler og har skabt 
en ny base i 1. og 2. kl. 

 Orientering Karin 

4 19.10 Kort nyt fra ledelsen – og så et lidt længere 
nyt om Coronaskole og de udfordringer det 
giver og hvordan vi håndterer det.  
 
Referat: 
Hurtig test til medarbejdere bliver rullet ud 
ganske snart. 
Nye gulve i administration og SFO. 
Nyt mødelokale. 
Cykelskur på vej, men pause pga. frost. 
Elevtallet falder med ca. 10 næste år. Det 
betyder noget på uv. midler. Men får ikke 
ansættelsesmæssig konsekvens. Der er hånd 
under små skoler centralt fra i denne 
situation.  

 Orientering Kasper 
og Karin 
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Vi er spændt på, hvornår vi får lov at åbne op 
for eleverne igen. Vi tænker, at de små får lov 
at komme tilbage først.  
Vi venter på en arbejdstidsaftale. 
 

5 19.50 Kort nyt fra medarbejdere 
 
Referat: 
Svært at have fingeren på pulsen med 
børnene på samme måde, så længe de er 
hjemme hver for sig.  
Men der er meget vidensdeling mellem 
lærere, og det er godt.  
Henrik er kommet i afdelings-MED og 
repræsenterer dermed pædagoger og 
pædagogiske assistenter.  

 Orientering Jeppe og 
Henrik 

6 20.00 Godkendelse af budget for 
undervisningsmidler 2021 
 
Referat: 
Færre midler pga. faldende elevtal.  
Vi laver en stor pulje til uv-midler lige nu, og 
så fordeler vi dem til fagene efterfølgende.  
Vi har ikke kunnet afholde fagudvalgsmøder 
på ordentlig vis, hvor fagudvalgene har 
kunnet sende ønsker til budget 2021. 
Budget for uv. midler er godkendt af 
bestyrelsen.  
 

 Beslutning  

7 20.30 Godkendelse af referat – lægges på Facebook 
og i AULA 

 Beslutning Kasper 

8 20.35 Tak for i aften ☺    

 


